
 HEVES MEGYE 

FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      

üléséről. 
Ideje:       2016. október 20-án 15:00 óra. 
  

N A P I R E N D: 
 

1. Füzesabony M 25-ös autóút beruházáshoz kapcsolódó TRT módosítás.                     
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési Terv 

módosításának elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

3. Javaslat Települési Értéktár Bizottság létrehozására. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 
4. Javaslat a Szilvásváradi Ifjúsági tábor értékesítésére. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

5. Javaslat az Állami Számvevőszék figyelemfelhívó levelének elbírálására, 
intézkedések meghozatalára.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
6. Javaslat a Füzesabony, Egyetértés u. 1. sz. alatti ingatlan társasházak 

magánerős felújításához nyerhető önkormányzati támogatásra. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
7. Javaslat a Füzesabony, Rákóczi u. 87. – Arany J. u. 2. sz. alatti ingatlan 

társasházak magánerős felújításához nyerhető önkormányzati támogatásra. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
8. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Kis Bocs Baba – Mama Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 
9. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Polgárőr Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
10. Javaslat a felsőoktatásban tanuló füzesabonyi lakosok Tehetséggondozó 

Alapból történő támogatási pályázatának elbírálására. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 



11. Tájékoztató Füzesabony Város köztemetőinek állapotáról. 
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

12. Tájékoztató a 2016. évi adóbevételek teljesüléséről. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
13. Egyebek 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Nagypályások Kalandsport 
Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 

 
Füzesabony, 2016. november 02. 
 
 
________________________________              _____________________________ 
       Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                   Nagy Csaba    
                  jegyző                  polgármester       

Határozat száma Határozat tárgya 

110/2016. (X.20.) 
Füzesabony M 25-ös autóút beruházáshoz kapcsolódó TRT 
módosítás. 

111/2016. (X.20.) 
Füzesabony Város Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési 
Terv módosításának elfogadása. 

112/2016. (X.20.) Települési Értéktár Bizottság létrehozása. 
113/2016. (X.20.) Szilvásváradi Ifjúsági tábor értékesítése. 

114/2016. (X.20.) 
Az Állami Számvevőszék figyelemfelhívó levelének 
elbírálása, intézkedések meghozatala. 

115/2016. (X.20.) 
Füzesabony, Egyetértés u. 1. sz. alatti ingatlan társasházak 
magánerős felújításához nyerhető önkormányzati támogatás. 

116/2016. (X.20.) 
Füzesabony, Rákóczi u. 87. – Arany J. u. 2. sz. alatti 
ingatlan társasházak magánerős felújításához nyerhető 
önkormányzati támogatás. 

117/2016. (X.20.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Kis Bocs Baba – Mama 
Egyesület. 

118/2016. (X.20.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Polgárőr 
Egyesület. 

119/2016. (X.20.) 
A felsőoktatásban tanuló füzesabonyi lakosok 
Tehetséggondozó Alapból történő támogatási pályázatának 
elbírálása. 

120/2016. (X.20.) 2016. évi adóbevételek teljesülése. 

121/2016. (X.20.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 

122/2016. (X.20.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Nagypályások Kalandsport 
Egyesület. 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi        

üléséről. 
Ideje:       2016. október 20-án 15:00 óra. 
 
 
Jelen vannak:  Nagy Csaba polgármester, dr. Gondos István képviselő, 

Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Ragó Attila képviselő, 
Sipos Attila képviselő, Tóthné Veres Noémi képviselő, Veres 
Attila képviselő 

 
Nem jelent meg:   Molnár Richárd  alpolgármester, Balsai Tamás képviselő 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; dr. Bán János aljegyző; 

Gombos Rita gazdálkodási irodavezető; Schmetzné dr. Balogh 
Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető; Bakos Zsoltné – 
ellátási és könyvelési csoportvezető; Hoór Kálmán főépítész 

  
Meghívott vendégek:   Laskai István – Füzesabonyi Járási Hivatal; Czifra József – 

Füzesabonyi Gazdasági Iroda; Bodnárné Kiss Karolina – 
Füzesabonyi Pöttömke Óvoda- és Bölcsőde, Jónásné Kriston 
Melinda – Füzesabonyi Pöttömke Óvoda- és Bölcsőde; 
Bessenyei Éva – Füzesabonyi Könyvtár- és Közösségi Ház; 
Ragó Árpádné – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és 
Bölcsőde, Molnárné Simon Edit – Média Nonprofit Kft., 
Juhász József – FÜV Kft. 

 

Jegyzőkönyvvezető:    Hegedűs Szilvia  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket, és a Városi Televízió nézőit. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 7 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes. Balsai Tamás-és Molnár Richárd képviselő jelezte, hogy az ülésen 
nem tud részt venni. 
 
Az SZMSZ rendelkezési alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban, elektronikus úton megküldtünk. 
 
Módosító javaslatok:  
 
Az „Egyebekben” két napirendi pont megtárgyalását javaslom, amelyek a következők:  
 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 



 
- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Nagypályások Kalandsport 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 
Aki egyetért a módosított napirendi pontok  megtárgyalásával kérem szavazzon!  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalását 7 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a két ülés között végzett munkáról: 
 
- 2016. szeptember 22. Utolsó soros képviselő-testületi ülés 

- 2016. szeptember 29.  Az Idősek Világnapja alkalmából köszöntöttük 
városunk idős lakosait.  

- 2016. október 14.  Mentési pont átadása 

Óvoda vezetőkkel, iskola igazgatókkal, egészségügyi központ vezetőjével, 
rendőrkapitányság vezetőjével a kapcsolattartás folyamatos. 
 
A lejárt határidejű határozatokról, az önkormányzat lejárt szállítói állományának 
alakulásáról szóló- és a két ülés között végzett munkáról a tájékoztatókat kérem 
tudomásul venni.  
 

N A P I R E N D : 
 

1. Füzesabony M 25-ös autóút beruházáshoz kapcsolódó TRT módosítás.                     
Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 

 
Ragó Attila VOB elnök: 
Az előterjesztés az M25-ös út építéséhez kapcsolódik. Megkérem Hoór Kálmán 
főépítészt, hogy tájékoztasson minket arról, hogy azok az egyeztetések, amelyeket 
lefolytatott, milyen eredménnyel jártak! 
 
Hoór Kálmán főépítész: 
Állami beruházásban valósul meg az M25-ös út, amelynek egy szakasza Füzesabony 
közigazgatási területén halad el.  
Kerecsend és Kál területén az itt lévő földterületeket értelem szerűen kettéválasztja.               
A földterületek művelési lehetősége egy fontos körülmény. Önkormányzatunk 
folyamatosan képviselte azt, hogy az M25-ös úttal szétvágott földterületek 
megközelíthetőek és használhatók legyenek.  
Ennek jegyében készítettük el a településrendezési tervünk módosítását.                   
Figyelembe vettük a gazdáknak a kérését. A kötelező szakigazgatási szervekkel az 
egyeztetéseket, véleményeket egyeztettük. Ezek közül a környezetért felelős 
szervekkel megtörtént a szükséges egyeztetés, akik véleménye szerint a környezeti 
vizsgálat lefolytatása a rendezési terv készítésénél nem szükséges.  
Önkormányzatunk lehetőségei idáig terjedtek.  
 
 
 



 
Ragó Attila VOB elnök: 
Az a kérés, ami a gazdák részéről érkezett, konkrétan két műtárgyat érint. Két átjárót 
szeretnének földjeik megközelítése érdekében.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
A két átjáró megépítésével kapcsolatban kaptak valamilyen visszajelzést az 
építtetőtől? 
 
Hoór Kálmán főépítész: 
A rendezési terv szintjén ezt figyelembe vettük és ennek a lehetőségét biztosítottuk. 
Az engedélyezési eljárás folyamatában miképp veszi ezt figyelembe a beruházó, ez a 
következőkben fog kiderülni. A lehetőséget biztosítottuk a településrendezési 
tervünkben.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A határozati javaslatot egészítsük ki azzal, hogy: A környezetért felelős szervek 
véleményének figyelembe vételével a környezet vizsgálat nem szükséges.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom módosított 
a határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

110/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város képviselő-testülete hozzájárul, hogy a mellékelt dokumentumok 
alapján az M25-ös út építésével kapcsolatos TRT módosítás tervezetét a H. M. 
Kormányhivatal állami főépítésze részére a polgármester megküldje a 
314/2012.(XI.8.) Korm.r. 42.§ szerinti az egyeztető tárgyalás lefolytatásához. 
A környezetért felelős szervek véleményének figyelembe vételével a környezet 
vizsgálat nem szükséges.  
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                   Hoór Kálmán főépítész 
               Határidő: azonnal 
 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzata 2016. évi Közbeszerzési Terv 

módosításának elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A Füzesabonyi Pöttömke Óvoda felújítása I. ütemben nyertes pályázat volt. Ezért 
szükséges a Közbeszerzési Terv módosítása.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
 
 
 



 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

 
111/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évi Közbeszerzési 
Terv módosítását megtárgyalta és azt az 1.sz.melléklet szerinti tartalommal elfogadta. 
 
                       Határidő: értelem szerint 
                       Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
3. Javaslat Települési Értéktár Bizottság létrehozására. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök:  
Füzesabony Város Önkormányzata pályázatot nyújtott be-és nyert el a 
Földművelésügyi Minisztérium „A nemzeti értékek és hungarikumok gyűjtésének, 
népszerűsítésének, megismertetésének, megőrzésének és gondozásának támogatása” 
című pályázati kiíráson.  
A pályázati célok megvalósításához szükséges egy Települési Értéktár Bizottság 
létrehozása, amely egyébként a pályázati támogatás feltétele is. 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és javasolja az Értéktár Bizottság 
létrehozását.  
A Bizottság elnökének Sipos Attilát, tagjainak Antal Annamáriát és Nagyné Váradi 
Annát javasoljuk.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Személyes érintettségem miatt nem szavazok. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal (1 fő nem vett részt a szavazásban) fogadta el a 
képviselő-testület a határozatot.  
 

112/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzata 2016. október 20-i ülésén megtárgyalta az 
előterjesztésben foglaltakat, és úgy határozott, hogy: 
A nemzeti értékekről és hungarikumokról szóló 2012. évi XXX. törvény 3. § (3), 
valamint e törvény végrehajtására kiadott 114/2013. (IV.16.) Kormányrendelet 3. § (1) 
bekezdésében foglaltak szerint Települési Értéktár Bizottságot hoz létre. 
 
 



 
A Bizottság elnöke:  Sipos Attila 
A Bizottság tagjai:   Antal Annamária 

Nagyné Váradi Anna 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a települési értéktár megalakításáról szóló határozatot 
küldje meg a Megyei Értéktár Bizottságnak és a Heves Megyei Önkormányzatnak. 
 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
               Határidő: értelem szerint                

 
4. Javaslat a Szilvásváradi Ifjúsági tábor értékesítésére. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A kiküldött határozati javaslatban 57.963.000 Ft + 27% Áfa szerepel, azonban a PÜB 
ezt az összeget felkerekítette 58.000.000 Ft + Áfa összegre. Ez az összeg az árverési 
alap összege, amennyiben értékesíteni tudjuk.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Én tartózkodtam ennek a megszavazásától.  
Néhány kérdést tettem fel, amit polgármester úr pontosíthatna ezzel kapcsolatban:  

1. Nem lett volna lehetősége Füzesabonynak pályázat formájában a tábort saját 
használatra megmenteni vagy továbbgondolni ennek a megtartását? 
 

2. Új ingatlan vásárlás van tervezve. Milyen elképzelések vannak ennek 
irányában, mit kellene vásárolni? Úgy gondolom, hogy ennek is lesznek még 
anyagi kihatásai. Arra vannak már konkrét számítások? 

 
Nagy Csaba polgármester: 

1. A tábor nagyon rossz állapotban van. Olyan pályázaton kellene indulnunk, ami 
több 10 millió forint, hogy felújítsuk. Ilyen pályázat nincs jelenleg és kilátásban 
sincs. Ezért gondolkodtunk el az eladáson, illetve azért is, mert a tábornak van 
egy igen tetemes fenntartási költsége. 
 

2. Ha eladjuk a tábort, ez azt jelenti, hogy ingatlant szeretnénk helyette vásárolni. 
Az Áfa-t nem akarjuk elveszíteni, ezért olyan ingatlant kell vásárolni, amelyből 
haszon termelődik (pl. ki tudjuk adni).  
Konkrét elképzelés még nincs, ami még behozható a testület elé. Amint ez meg 
lesz, a testület fog benne dönteni. Gondoltam olyan ingatlanra, amelyet 
frekventált helyen veszünk meg, illetve könnyen kiadható gyerekeknek, 
családoknak. Jelenleg ilyet keresek. Amint meg lesz a konkrét ötlet, akkor a 
testület elé fogom hozni.  
Az eladástól számított egy hónapon belül meg kell oldanunk az új ingatlan 
vásárlását.   
 
 
 
 
 



Sipos Attila képviselő: 
Az elmúlt években több alkalommal volt kiadva a tábor, voltak üzemeltetők.                         
A legnagyobb problémát mindig az okozta, hogy ennek a felújítására senkinek nem 
volt nagyobb tőkéje. 
A kisebb épületek nincsenek téliesítve, amelynek a fűtésrendszere tetemes összeg 
lenne. A magam részéről most még tartózkodnék az eladástól.  
Ragó Attila VOB elnök: 
Amíg nem lettem képviselő, nem tudtam, hogy Füzesabonynak van egy ilyen 
ingatlana. Nem hallottam arról sem, hogy füzesabonyi iskolások tudtak volna menni 
valamilyen önkormányzati ingatlanba kirándulni.  

 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással fogadta el a képviselő-testület 
a határozatot.  
 

113/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az 1/1 tulajdoni 
arányban tulajdonát képező Szilvásváradi 448/5-hrsz-ú kivett táborhely művelési ágú, 
6350 m2 területű ingatlan értékesítésére tett javaslatot. 
A képviselő testület úgy határozott, hogy az ingatlant árverés útján értékesíti, és a 
befolyt vételárból új ingatlant vásárol. 
 
A képviselő-testület az ingatlan kikiáltási árát a PÜB javaslatát figyelembe véve:  
58 millió + Áfa Ft-ban határozza meg.  
 
Megbízza a testület Nagy Csaba polgármestert, hogy gondoskodjon az árverés 
megszervezéséről. 
Megbízza a testület Nagy Csaba Polgármestert, hogy a befolyt vételár új ingatlanba 
történő befektetésének lehetőségeit tárja fel és tegyen javaslatot annak lehetőségeiről a 
képviselő testület részére.  
 
A képviselő testület a megvásárolandó ingatlanról külön dönt.  
 
           Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                                                                                Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 
3. Javaslat az Állami Számvevőszék figyelemfelhívó levelének elbírálására, 

intézkedések meghozatalára.  
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
Megkérem Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
 



Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Az Állami Számvevőszék ellenőrzése során kilenc pontban állapított meg 
„problémát”.  
 
Ebből hat pontban tudott intézkedni teljes körűen önkormányzatunk, amelyek meg is 
valósultak.  
 
Kettő pontot részben teljesítettként ítéltek meg, egyet pedig nem teljesítettként. 
 
A kettő részben teljesített pont egyike az volt, hogy a képviselő-testület minden 
második soros ülésén szokott kapni egy kintlévőségről szóló tájékoztatót. 
Ez vagy kimaradt nyári szünet esetén, vagy nem páros hónapban, hanem páratlan 
hónapban került beterjesztésre. Ezt most szeretnénk kiküszöbölni azzal, hogy most 
már minden ülésen fogunk ilyen tájékoztatást adni.  
Az átütemezést sem tettük meg minden esetben. Ezt pedig az indokolja, hogy elestünk 
volna attól a lehetőségtől, hogy a rendkívüli önkormányzati támogatás pályázaton 
indulhasson. Olyan intézkedést hoztunk, hogy az átütemezés ezt a lehetőségen nem 
veszélyeztetheti. Próbáltunk mindent kiküszöbölni, hogy saját malmunkra hajtsuk a 
vizet.  
 
A második  közbeszerzéseknél volt problémás. A hirdetmények nem voltak minden 
esetben időben közzétéve. Erre az új szabályzatunk- és a Kbt. alapján hoztunk egy 
intézkedési javaslatot, melynek során közbeszerzési tanácsadót fogunk most már 
mindig alkalmazni és ez többek között az ő felelőssége is lesz, tehát mind a hivatalé, 
mind a tanácsadóé. Bízunk benne, hogy ezt így kiküszöböltük. 
 
A harmadik pedig egy korábbi intézkedés volt. A gazdasági társaságok 
kötelezettségének jövőbeni teljesítése és fizetőképességének megőrzése érdekében 
kellett volna egy előterjesztést elkészíteni. 
Ez meg is történt, de az előző önkormányzat elé nem került beterjesztésre a 
polgármester úr által. Ő jogosult eldönteni a napirendeket. 27/2014. (II.27.) számú 
határozatot megszavaztatott és el is fogadta az akkori testület. Szinte ez volt a tartalma, 
de az ÁSZ mégsem fogadta el. Most a kettőt ötvöztük. Amit az ÁSZ szeretne és amit 
az akkori testület hozott, azt a két intézkedést összegyúrtuk és ebből lett egy újabb 
intézkedési javaslat, melyre 2017. február 28-ig meg lesz a konkrét intézkedés, majd 
utána a megvalósítás is.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 
 
 
 
 
 
 



114/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. október 20-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy az Állami 
Számvevőszék figyelemfelhívó levelére az alábbi intézkedési tervet hozza:  
 
1.) A szállítói számlák kiegyenlítése és a lejárt tartozások átütemezése kapcsán 

értelem szerint, folyamatosan szükséges az intézkedés – tekintettel arra, hogy az 
átütemezés nem veszélyeztetheti az önkormányzat által igénybe vehető, állami 
pályázatokon való részvételt. A Képviselő Testület tájékoztatása havonta a soros 
testületi ülések alkalmával. 

 
 határidő: minden soros testületi ülés 
 felelős:   polgármester 
 
2.) A közbeszerzési eljárásról szóló törvényben foglaltak maradéktalan betartása 

érdekében biztosítsa, hogy a közbeszerzési eljárás alapján megkötött szerződés 
módosítása esetén a Kbt. 37. § (1) bekezdés j) pontjában foglalt előírás alapján a 
szerződés módosításáról szóló tájékoztató hirdetmény útján történő közzétételre 
legkésőbb a Kbt. 37. § (5) bekezdése szerint, a szerződés módosításától számított 
15 munkanapon belül kerüljön sor. A közbeszerzési tanácsadó külön 
megállapodás alapján – mely tartalmazza a fentiekben foglalt kötelezettségeket - 
külön jogszabályban meghatározott minta szerint tájékoztatót készíteni és 
közzétenni. A szerződés módosítás aláírását követően arról a hirdetményt a 
közbeszerző készíti el és adja fel, melyet megküld tájékoztatásul a döntéshozó 
részére.  
 
határidő:közbeszerzési eljárásoktól függően értelem szerint 

 felelős:   polgármester 
      közbeszerzési tanácsadó 

 
3.) Amennyiben az intézkedési tervben foglalt intézkedések nem vezetnek 

eredményre, úgy a Polgármester jogosult saját hatáskörben átmenetileg a 
jogszerű kifizetéseket felülvizsgálni, korlátozni a fizetőképesség megőrzése 
érdekében. Az intézkedésekről a Képviselő Testület tagjait haladéktalanul 
tájékoztatni köteles. Intézkedési terv elfogadása szükséges, melyben a Képviselő 
Testület kötelezettséget vállal arra, hogy előre meghatározott összegben és 
módon a realizált többletbevételeket, a meglévő és a jövőben képződő 
tartalékokat mindaddig a kötelezettségek rendezésére fordítja, azt nem használja 
más célra, amíg az Önkormányzat és a kizárólagos tulajdonában lévő gazdasági 
társaság pénzügyi egyensúlya rövid távon veszélyeztetett. 

 
 Határidő: 2017. február 28. 
 Felelős:    polgármester 
                 100 %-os önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság ügyvezetője 
 
 
 
 



4. Javaslat a Füzesabony, Egyetértés u. 1. sz. alatti ingatlan társasházak 
magánerős felújításához nyerhető önkormányzati támogatásra. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Olyan előterjesztést tárgyalt a bizottság, amelynek határozati javaslata elutasításra 
irányul.  
Nem feleltek meg a rendeletünknek. 12 ingatlan tulajdonosból 1 ingatlan 
tulajdonosnak önkormányzati adótartozása áll fenn.  
Füzesabony Város Önkormányzata felvette a kapcsolatot az illetővel, hogy rendezze a 
tartozását. Ez nem történt meg. Mivel nem felelnek meg a rendeletben foglaltaknak, 
így nem tudjuk támogatni a kérelmüket.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Annyival még kiegészíteném, hogy három árajánlattal szemben csak egyet adtak be.  
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

115/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Képviselő testülete megtárgyalta A társasházak magánerős 
felújításához és a városi közműhálózatok magánerős építéséhez nyerhető pénzügyi 
támogatásokról szóló 15/2015.(IX.25.) rendeletében kiírt pályázatra érkezett kérelmet 
és az alábbiak szerint  határozott: 
A Füzesabony, Egyetértés u. 1. számú társasház homlokzati frontjainak fellazult 
vakolat leverése, eltávolítása és annak szükség szerinti visszavakolása, majd részleges 
homlokzati festése felújítási munkáihoz benyújtott 150.000,-Ft vissza nem térítendő 
önkormányzati támogatás iránt benyújtott kérelmet elutasítja, mivel a kérelmező 
Társasház nem felel meg az önkormányzati rendeletben előírt feltételeknek. (1 
tulajdonosnak (bérlőnek) önkormányzati adó tartozása áll fenn, 3 árajánlat helyett 1 
árajánlatot csatolt kérelmező) 
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a döntésről a közös képviselőt tájékoztassa. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
5. Javaslat a Füzesabony, Rákóczi u. 87. – Arany J. u. 2. sz. alatti ingatlan 

társasházak magánerős felújításához nyerhető önkormányzati támogatásra. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
44 ingatlan tulajdonosból 8 ingatlan tulajdonosnak van köztartozása. Az igényelt 
összeg 1,5 millió forint lett volna. Ez a kérelem sem felel meg a helyi rendeletben 
foglaltaknak.  
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

116/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Képviselő testülete megtárgyalta A társasházak magánerős 
felújításához és a városi közműhálózatok magánerős építéséhez nyerhető pénzügyi 
támogatásokról szóló 15/2015.(IX.25.) rendeletében kiírt pályázatra érkezett kérelmet 
és az alábbiak szerint  határozott: 
 
A Füzesabony, Rákóczi 87. - Arany J. 2. számú Társasház Arany J. utca felőli szárny 
lapostető vízszigetelésének felújítási munkáihoz benyújtott 1.500.000,-Ft vissza nem 
térítendő önkormányzati támogatás iránt benyújtott kérelmet elutasítja, mivel a 
kérelmező Társasház nem felel meg az önkormányzati rendeletben előírt feltételeknek. 
(8 tulajdonosnak önkormányzati adó tartozása áll fenn, 3 árajánlat helyett 1 árajánlatot 
csatolt kérelmező) 
 
Megbízza a testület a polgármestert, hogy a döntésről a közös képviselőt tájékoztassa. 
 
               Határidő: értelem szerint 
                            Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
6. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Kis Bocs Baba – Mama Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A bizottság a kérelmet megtárgyalta és 200.000 Ft-ot szavaztunk meg. Mikulás 
csomagra és kreatív sarok kialakítására igényelték az összeget.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

117/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. október 20-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Kis Bocs                   
Baba-Mama Egyesület által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 



7. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Polgárőr Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A Füzesabonyi Polgárőr Egyesült 165.390 Ft-ot igényelt. Ebben az évben már 
elfogyott a támogatási keret összegének egy része, ezért a bizottság 159.410 Ft-ot 
szavazott meg a bizottság.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

118/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. október 20-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Polgárőr Egyesület által benyújtott kérelemre 159.410 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
8. Javaslat a felsőoktatásban tanuló füzesabonyi lakosok Tehetséggondozó 

Alapból történő támogatási pályázatának elbírálására. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Kilenc pályázat érkezett, amelyből négy pályázatot el kellett utasítanunk, mivel nem 
feleltek meg a pályázati kiírásnak.  
Két tanuló 2015/2016-os tanév II. félévében támogatásban részesült, két tanuló előző 
félévi tanulmányi átlaga nem érte el a 4,6-os (előírt követelmény) átlagot.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és öt tanulónak javasoljuk öt hónapon 
keresztül a havi 7.000 Ft. támogatást. Ahhoz, hogy több tanulót tudjunk támogatni, 
rendeletet kellene módosítani.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Hosszú ideig volt 4,4-es a tanulmányi átlag határa. Utána fel lett emelve 4,6-ra.                     
Ha 12 fő van, akkor inkább mondjuk azt, hogy az első 10 főre van lehetőség. 
Fogalmazzunk úgy, hogy 4,4 a határ és mindig az első 10 kapja meg, még akkor is, ha 
20-an vannak. Amennyiben csak 10-en vannak, akkor mind a 10 megkapja.  
 
 
 
 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

119/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztést 2016. október 
20-i ülésén megtárgyalta és úgy döntött, hogy a Tehetséggondozó Alapból                        
2016. szeptember 01. -2017. január 31. között 5 hónapon keresztül havi 7.000.-Ft-tal 
támogatja az alábbi személyeket: 

 

1. Csőke Bettina, a Szent Pál Akadémia Teológia Karán teológus szakon V. 
évfolyamos nappali képzésre jár, előző féléves tanulmányi átlaga 4,86 volt.  
 

2. Geda Viktor, az Eszterházy Károly Egyetem Pedagógiai Karán 
mozgóképkultúra és médiaismeret BA szakon III. évfolyamos nappali képzésre 
jár, előző féléves tanulmányi átlaga 4,84 volt. 
 

3. Balogh Emese, a Debreceni Egyetem Természettudományi és Technológiai 
Karán élelmiszer biotechnológia szakon I. évfolyamos nappali mesterképzésre 
jár, előző féléves tanulmányi átlag 4,73 volt. 
 

4. Vojtekovszki Ádám, a Budapesti Corvinus Egyetem Gazdálkodás Tudományi 
Karán vezetés és szervezés szakon II. évfolyamos nappali képzésre jár, előző 
féléves tanulmányi átlag 4,67 volt. 

 

5. Tarnóczi Gréta, az Eötvös Loránd Tudományegyetem Bölcsésztudományi 
Karán osztatlan tanárképzés magyar és történelem és állampolgársági ismeretek 
szakon IV. évfolyamos nappali képzésre jár, előző féléves tanulmányi átlaga 
4,63 volt. 

 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megítélt támogatás folyósítása 
iránt intézkedjen. 

 
Határidő: értelem szerint              
Felelős: Nagy Csaba polgármester  

 
9. Tájékoztató Füzesabony Város köztemetőinek állapotáról. 

Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

Nagy Csaba polgármester: 
Most kaptam egy üzenetet Bánik úrtól, hogy nem tud jönni. A beszámolóját írásban 
megküldte, amely kiküldésre került a képviselő-testületnek tagjainak.  
 
 
 
 
 
 



Sipos Attila képviselő: 
A legutóbbi ülésen úgy fogalmaztunk, hogy akkor tudjuk elfogadni a beszámolót, ha 
személyesen megjelenik.  
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottsági ülésen jelen volt Bánik úr, ahol beszámolt és elfogadtuk azt. Kérdés nem 
hangzott el hozzá.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
A beszámoló tartalmazza a szerződéseket, megállapodásokat a hulladékkezelésről. 
Nem látom aggályát annak, hogy ezt a beszámolót elfogadjuk. Az önkormányzat 
kötött egy közszolgáltatási szerződést a Bánik Bt-vel. Ennek része a temetések 
lebonyolítása, a temetői rendnek a kialakítása, a fű kaszálása, a hulladék elszállítása.      
A legutóbbi alkalommal kiegészítettük, hogy a számvitelt a közszolgáltatások 
tekintetében külön kezelje, a szemét gyűjtésről, a hóeltakarításról gondoskodjon.                      
Az ÁNTSZ többször tartott ellenőrzést ezzel kapcsolatban, és nem volt probléma.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Mivel úgy fogadtuk el, hogy személyes beszámoló és jelenlétében, ezért az 
előterjesztést hozzuk vissza később.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Nem gondolom, hogy bárki jobban csinálná, de a szemét kérdés még mindig 
probléma. A szemetes konténerek körül halomban áll a szemét. A múltkor azt tettük 
kitételnek, hogy a beszámoló alkalmával vegyen részt ezen az egy ülésen. 
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Én, mint a napirendi pont előterjesztője visszavonom az előterjesztést.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Nagyon rossz állapotban vannak a konténerek. Végig kellene gondolni, hogy hogyan 
lehetne ezeket a régi konténereket lecserélni, akár hegesztéssel, akár vásárlással.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Köszönjük a jelzést, figyelembe fogjuk venni.  

 
10. Tájékoztató a 2016. évi adóbevételek teljesüléséről. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottsági ülésen egyetlen kérdésem volt, mégpedig az, hogy jobban állunk- e, mint 
tavaly. 
 
Kocsis Zsuzsa adócsoport-vezető: 
Az írásbeli előterjesztés adónemenként elemezve tartalmazza a folyó évi kivetések, 
befizetések, és a hátralékok alakulását. Az adó erő képessége a városnak folyamatosan 
növekszik. Ez nyilván a városban lévő gazdasági társaságok gazdasági 
teljesítőképességének növekedéséből adódik.  



A hátralékok alakulása és a bevételek végrehajtása céljából a végrehajtási munka van 
jelenleg folyamatban. Az adófizetési morál jónak mondható, hiszen a szeptember 30-i 
állapot szerint 97,6%-on teljesültek a befizetések.  
Reméljük, hogy az év hátralévő részében a végrehajtási munka során a befizetések az 
előirányzathoz viszonyítva teljesülni fognak.  
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

 
120/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testület megtárgyalta az előterjesztést, és 
úgy határozott, hogy a 2016. évi adóbevételek teljesüléséről szóló tájékoztatót 
elfogadja. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
11.  Egyebek 

- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Hétszínvirág 
Alapítvány. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és 200.000 Ft-ot szavazott meg, amelyet 
mozgásfejlesztő játékokra szeretnének fordítani.  

 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

 
121/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. október 20-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Hétszínvirág Alapítvány által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 



- Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Nagypályások Kalandsport 
Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Versenynevezésekre, felszerelésekre, útiköltség fedezetére kérte az egyesület a 
200.000 Ft-ot, amelyet a bizottság megszavazott.  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Az összes ilyen jellegű kérelemmel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy át 
kellene gondolni, hogy kétszer egy évben lehessen benyújtani.  
Első körben összegyűjtenénk március, április körül, aztán augusztus, szeptember 
körül. Egy ülésen fel tudnánk állítani a bizottságnak a vezetése alapján, hogy melyik 
egyesülethez hányan tartoznak, milyen haszna van.  
Lehetne egy kicsit jobban rangsorolni, mert jövőre előfordulhat majd az, hogy a 
költségvetés elfogadása utáni első ülésre az összes civil szervezet beadja a maximum 
200.000 Ft-ot és akkor nehéz lesz a későbbiekben bármilyen forrást elkülöníteni.                    
A költségvetésben biztosítunk egy keretösszeget, amelynek egyik felét a tavaszi, a 
másik felét egy őszi szétosztás kapcsán megtárgyalnánk. Így lehetne jobban 
rangsorolni vagy ezekről dönteni igazságosabban.  
Egyébként támogatom a  Nagypályások Kalandsport Egyesület kérelmét.   
 
Sipos Attila képviselő: 
Ez így szép és logikus, de tapasztalatom az, hogyha szeptemberben vagy októberben 
kerül egy kiírás, akkor a támogatást követő időszakban hozhatnak csak számlát. 
Hibába van neki egy felújítása, egy fejlesztése márciusban, ha neki a támogatása 
szeptemberben lett megítélve, akkor nem tud vele elszámolni. Ez örökké probléma 
volt.  
Meg lehet ezt valamilyen formában oldani, ha két ütemezés lesz? 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Van aki, az utolsó pillanatban adja be (pl két hét múlva lesz egy rendezvénye) és arra 
szeretné a támogatást. Ezt át kell gondolni. 
(Veres Attila képviselő elhagyja a termet, így a képviselő-testületi tagok száma 6 főre 
változik) 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Olyan lehetőség nincs, hogy az az évi számlával elszámolhat? 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
Akkor a rendeletet úgy kell módosítani. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

 



122/2016. (X.20.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. október 20-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Nagypályások 
Kaland-Sport Egyesület által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testület ülését 15:45 órakor bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
______________________________         ____________________________ 
  Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                    Nagy Csaba           
                      jegyző                                                      polgármester 


